
Årsmelding 2022 

Årsmøtet 2022 ble arrangert 14.05.2021, på Teams. 

På årsmøtet ble Kjell Dypfest og Heidi A. Holmgren gjenvalgt til styret. Gunn-

Bodil Mathisen og Rolf-Arne Nikolaisen, som i 2021 var vara, ble vagt inn i 

styret. Torhild Ackerman ba om å få stå på førsteplass på vara-listen, og det fikk 

hun. Jon Trygve Bergsåker ble valgt inn i styret for første gang og Thea 

Fremstad kom inn som nytt UMEU medlem.  

 

Styret konstituerte seg i juni 2022, og ser slik ut 

Leder: Britha Marie Stavang Berg, på valg 2023 

Nestleder: Gunn-Bodil Mathisen, på valg 2024 

Sekretær: Jon Trygve Bergsåker, på valg 2024 

Kasserer: Kjell Dypfest, har trukket seg 

Styremedlem: Heidi A. Holmgren, på valg 2024 

Styremedlem: Rolf Arne Nikolaisen, på valg 2023 

Styremedlem UMEU: Thea Fremstad 

 

Revisor: 

Tonje Mari Dragset 

 

Vara: 

Torhild Ackermann 

Lars Ivar Wæhre 

Leif Åsmund Nilsen 

Arnt Johannesen 

Geir A. Iversen 

Finn Håkon Sneve Steinbakk, UMEU 

 

 



 

Valgkomite: 

Guri Hanssen 

Sten Kjølås 

Solveig Tangeraas 

Med vara Randi Sjøli 

 

Det har vært liten aktivitet i styret i Finnmark Nei til EU, noe fordi vi måtte 

spare penger slik at vi kunne sende full delegasjon til Landsmøtet 2022, noe vi 

greide.  

Disse representerte Finnmark på landsmøtet: Britha Marie Stavang Berg, Gunn-

Bodil Mathisen, Rolf-Arne Nikolaisen, Torhild Ackermann, Olger Jensen, Jon 

Trygve Bergsåker og Tonje Mari Dragset. Vi sendte også UMEU medlem Thea 

Fremstad på FNtEUs regning. 

Vi har også deltatt på 3 møter på Østlandet og 1 møte i Tromsø, og en del møter 

på nett. 

Vi hadde 420 navn i medlemslistene da 2022 var omme. Til sammenligning 

hadde vi i 2021 429 navn i medlemslistene da året var omme. Vi hadde likevel 

fått 53 innmeldinger i 2022. Så frafallet er ganske stort hvert år, noe som betyr 

at verving alltid er viktig. 

Det var vervekampanjer i Nei til EU i 2022. De fleste innmeldte ble nok 

innmeldt under vervekampanjen på høsten. 

I forhold til kontingent er det en del som ikke betaler. Disse må vi fortsatt satse 

mer på å kontakte for å få dem til å betale. Mange er mot EU og EØS. Og noen 

har problemer med å forstå at vi i Nei til EU også vil gjøre noe med EØS-

avtalen. Slik at når vi klarer å kommunisere ut at vi misliker EØS-avtalen blir 

folk ivrige og melder seg inn. I 2022 var ACER og strømpriser store verve-

saker, noe det nok også er i år. 

 

 


